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ورزش

دو ملی پوش به سایپا پیوستند، حسینی تمدید کرد

 محمدرضا موذن، لیبروی تیم ملی ایران و فصل گذشته پیکان تهران با نظر 

مصطفی کارخانه و توافق با مسئولان باشگاه سایپا، نارنجی پوشان را در فصل 

٩٩ لیگ برتر والیبال ایران همراهی خواهد کرد. موذن در مسابقات انتخابی 

المپیک ۲۰۲۰ و همچنین قهرمانی آسیا ٢٠١٩، عضو تیم ملی والیبال ایران بود 

و توانست با این تیم، صعود به المپیک ٢٠٢١ توکیو و قهرمان مسابقات قهرمانی 

آسیا۲۰۱۹ را در تهران تجربه کند. از سوی دیگر علی شفیعی، سرعتی زن 

تیم ملی که فصل گذشته در ترکیب تیم شهرداری ارومیه بازی می کرد، با عقد 

قراردادی به سایپا ملحق شد. البته شفیعی پیش از این هم سابقه بازی در سایپا 

را داشت و حالا بعد از یک وقفه بار دیگر نارنجی پوش شده است.   همچنین امیر 

حسینی، پاسور 45ساله سایپا نیز قراردادش را تمدید کرد تا همچنان با عنوان 

مسن ترین والیبالیست ایران در لیگ برتر بازی کند.

پاسخ کارخانه به اتهام نفرزاده

پس از اینکه خبر رسید مصطفی کارخانه، مربی شناخته شده و باتجربه والیبال 

ایران به عنوان سرمربی تیم والیبال سایپا برای لیگ برتر سال ۹۹ معرفی شده، 

فرهاد نفرزاده که قبلا سابقه سرمربیگری سایپا را هم در کارنامه دارد، در پستی 

اینستاگرامی انتخاب کارخانه را به مافیای والیبال ایران تبریک گفت! او به 

»ورزش سه« اعلام کرد کارخانه بین دو گزینه نهایی نارنجی پوشان نبوده و به 

یک باره با سفارش برخی افراد به حبیب کاشانی به عنوان سرمربی معرفی شده 

است. کارخانه نیز در واکنش به این مساله گفت: »آقای نفرزاده! خودت کجای 

والیبال بودی؟ دری به تخته خورده و در چند تیم سرمربی شدی. من قضاوت 

را به اهل فن می سپارم. مرا همه می شناسند و مربی بی تجربه و جوانی نیستم 

که این انگ ها به من بچسبد.«

منهای فوتبال   گفت وگو

با اعلام وزارت ورزش و جوانان برخی رشـــته های ورزشی مثل 

فوتبال مجوز شروع فعالیت خود را دریافت کرده اند و باید رفته رفته 

انتظار داشـــت که ورزش های دیگر هم با تنظیم پروتکل های 

بهداشـــتی مخصوص به هررشته بتوانند کار خود را آغاز کنند 

و به انتظار روزهای بدون کرونا بنشینند. ورزش های رزمی جزء 

رشته هایی اســـت که به دلیل تماس بیش  از حد ورزشکاران با 

یکدیگر و عدم رعایت فاصله مناسب هنوز مجوز شروع تمرینات 

و بازی ها را دریافت نکرده اند و منتظرند در تصمیمات تازه وزارت 

ورزش حضور رشته های رزمی هم در تمرینات آزاد شود. در این 

خصوص با کیوان شیرآقایی، سرمربی ووشوی آقایان دانشگاه 

آزاد دقایقی همکلام شدیم که ماحصل آن را در زیر می خوانید.

با وجود اینکه برخی ورزش ها مجوز شـــروع تمرینات خود را 
دریافت کرده اند، ووشـــو و رشته های رزمی شامل این مجوز 

نشده اند.
بله، ظاهرا مسئولان وزارت ورزش معتقدند که همچنان شرایط 

برای اســـتارت ورزش های رزمی مناسب نیست، اما آن طور که 

ما شنیده ایم در پایان ماه مبارک رمضان مصوبه جدیدی صادر 

می شود و بر آن اساس همه رشته های ورزشی مجوز آغاز فعالیت 

را دریافت می کنند.

 فکر می کنید برای رشته های ورزشی زمان مناسبی جهت شروع 
تمرینات و مسابقات است؟

من فکر می کنم حداقل می توان به تیم هایی که در سطح حرفه ای 

ورزش حضور دارند و بازیکنان حرفه ای و ملی پوش در تیم های 

خود دارند، مجوز شروع تمرینات را داد و البته آنها هم باید با رعایت 

موارد بهداشتی کارشان را آغاز کنند. اما تیم و اماکن ورزشی که 

در سطح حرفه ای لیگ نیستند و لزومی به شروع تمرین ندارند، 

می توانند زمان بیشتری را منتظر بهبود اوضاع بمانند. ولی ما که 

در سطح اول ورزش ووشو قرار داریم برای اینکه ورزشکاران را به 

روزهای ایده آل برگردانیم و بازیکنان را به وزن دلخواه برسانیم و 

ارنج جدید را پیدا کنیم نیاز به زمان بیشتری داریم.

 بازیکنان تان در دوران قرنطینه تمرینات خوبی را پشت سر 
گذاشته اند؟

تا آنجا که من و همکارانم از نحوه تمرینات بازیکنان باخبریم، همه 

آنها در روزهای قرنطینه در خانه یا محیط های امن شهرهای خود 

تمرینات آماده سازی را مرور کرده اند، البته قطعا این تمرینات 

نمی تواند به صورت قطعی یـــک بازیکن را آماده کند، اما برای 

حفظ فرم ایده آل بدنی همین تمرینات هم بد نیست. ما توسط 

گروهی که در فضای مجازی داریم، هر روز با ورزشکاران مان در 

ارتباطیم و مربیان بخش های تالو و ساندا هم به صورت دقیق تر 

ورزشکاران هر بخش را زیرنظر دارند.

 اگر همین امروز مجوز شروع تمرینات به شما داده شود، چقدر 
زمان نیاز دارید تا بازیکنان خود را آماده کنید؟

بـــا توجه به اینکه آنان به صورت روزانه تمرینات انفرادی خود را 

پشت سر گذاشته اند، فکر می کنم سه تا چهار هفته زمان مناسبی 

است که آنها بتوانند با شرکت در تمرینات گروهی خودشان را به 

فرم ایده آل بازگردانند و کادر فنی هم این زمان را داشته باشد که 

برنامه هایش را در تیم پیاده کند.

 لیگ ووشو زمانی که تعطیل شد در مرحله حساسی قرار داشت.
بلـــه، بازی ها در مرحله نهایی قرار داشـــت و ما اگر یک بازی را 

می بردیم به فینال می رسیدیم. دیدار اول ما مقابل مقاومت که 

تیم دوم گروه مقابل ما بود، باید انجام می شد که نمی توانست 

بازی خیلی سختی برای ما باشد و در فینال هم حریف پاس ناجا 

یا پارس جنوبی جم می شدیم که شانس قهرمانی زیادی در این 

فصل داشتیم. امیدوارم زودتر بازی ها آغاز شود و بتوانیم برای 

کسب عنوان قهرمانی بجنگیم.

 در ووشـــو حرف و حدیثی برای تعطیلی کامل لیگ و اعلام 

نتیجه نبود؟
خیر، حتی روزهای اول که برخی تیم ها با نامه نگاری خواهان 

تعطیلی لیگ بودند با جواب صریح فدراسیون مواجه شدند که 

قطعا در زمان ایده آل لیگ ادامه پیدا می کند.

سرمربیتیمووشویدانشگاهآزاددرگفتوگوبا»فرهیختگان«:

امیدوارم زودتر لیگ شروع شود، به قهرمانی خیلی امیدواریم

آرش محمدی
  روزنامه نگار

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

فرانچسکوتوتیدرگفتوگوبالیبرو:

تا یک قدمی مادرید رفتم، اما بدعهدی نکردم

فرانچسکو توتی، اسطوره فوتبال ایتالیا و البته جهان در مصاحبه افشاگرانه با 

نشریه لیبرو مدعی شد در ۱۰ سال گذشته حداقل دو بار تا مرز عقد قرارداد با 

تیم فوتبال رئال مادرید پیشرفته، اما بدعهدی نکرده و تصمیم گرفته همچنان 

یک آ.اس رمی بماند. متن گفت وگوی توتی با لیبرو را در ادامه می خوانید. 

اولینسوالراازشرایطاینروزهایشماآغازمیکنیم.

اوضاع خوب است و البته نگران هموطنان خود و البته همه مردم جهان هستم. 

امیدوارم این مشکل هرچه زودتر حل بشود و مردم به زندگی عادی بازگردند. 

این یک اتفاق تاریخی است و ما در دل یک حادثه بزرگ تاریخی هستیم. این را 

درک می کنم، اما صبر انسان محدود است و مشکلات بسیار زیادی در جهان به 

این دلیل ایجاد شده است. امیدوارم بشر با محیط زیست آشتی کند و این اتفاق 

درس خوبی برای همه ما باشد تا بهتر زندگی کنیم و به جهان احترام بگذاریم. 

در ایتالیا مشکلات زیادی ایجاد شد، بسیاری از هموطنان ما جان باختند. برای 

همه بازماندگان آرزوی آرامش دارم.

همیشهبهرممتعهدبودهایدوجزءمعدودستارههاییهستیدکه

رنگلباسخودراتغییرندادند.

بله، این برای من یک افتخار بزرگ است و دوست ندارم این مساله کمرنگ شود. 

من بابت این موضوع از لحاظ مالی خیلی ضرر کردم، اما از لحاظ اعتباری 

بسیار سود کردم. وقتی از اعتبار صحبت می کنم منظورم مردم است. من در 

کنار خود، مردم را دارم و این بزرگ ترین گنجی است که نصیب یک بازیکن 

فوتبال می شود. در ۱۰ سال گذشته حداقل دو بار از سوی باشگاه رئال مادرید 

تحت فشار قرار گرفتم. البته آنها کار غیرقانونی نمی کردند، اما تلاش بی وقفه آنها 

برای مذاکره با من یا مدیربرنامه  های من واقعا آزاردهنده بود. من در هر دومورد 

تا مرز عقد قرارداد پیش رفتم. مبالغی که آنها می گفتند بسیار وسوسه انگیز بود 

و من می توانستم یک تحول جدی در زندگی مادی خود ایجاد کنم، اما با این 

کار به مردم پشت می کردم، بنابراین ترجیح دادم همان فرانچسکو توتی که در 

قلب مردم قرار گرفته، بمانم و از یک زندگی بسیار مرفه دور بشوم. همه چیز پول 

نیست و من با ماندن در رم حتی شهرت را هم از دست دادم. من در بسیاری از 

فصل  ها در ترکیب تیم تنها بودم و اگر در کنار من ستارگان 

دیگری حضور داشتند، من هم می توانستم آقای گل باشم 

یا پشت سر هم جایزه بهترین بازیکن سال را بگیرم. اما این 

اتفاق  ها رخ نداد و توتی یک اسم تنها بود در لباس رم.

غیرازمادریدازباشگاههایدیگرهم

پیشنهادداشتید؟

در این حد خیر، اما در طول بازیگری خود یک بار 

از بارسلونا پیشنهاد داشتم و البته چندبار از 

چند باشگاه انگلیسی پیشنهاد رسمی دریافت 

کردم. در سال  های آخر از باشگاه  های چینی 

و چند باشگاه آمریکایی نیز پیشنهاد داشتم که 

برای من هرگز جذابیت نداشت.

مصاحبه  روز

آگهی تغییرات شـــرکت مهندسین مشاور ایستا فرم با مسئولیت محدود 

به شـــماره ثبت  3۰۹3۹7 و شناسه ملی ۱۰۱۰34۹5۲84 به استناد 

صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ  ۱3۹8/۰5/۲۰تصمیمات 

ذیل اتخاذ شـــد: محمدرضا کریمی به شـــماره ملی ۱۲۱۹3۲۱7۹6 با 

پرداخت مبلغ 8۰۰۰۰۰ ریال به صندوق شرکت در زمره شرکا قرار گرفت. 

جلال زبیری به شماره ملی ۲87۱۹۰838۹ با پرداخت ۲۰۰۰۰۰ ریال به 

صندوق شرکت در زمره شرکا قرار گرفت. در نتیجه سرمایه شرکت از مبلغ 

۱۰۰۰۰۰۰ ریال به مبلغ ۲۰۰۰۰۰۰ ریال افزایش یافت و ماده مربوطه 

در اساسنامه اصلاح گردید. لیست شرکاء پس از افزایش سرمایه به قرار زیر 

است: محمدرضا کریمی با شماره ملی ۱۲۱۹3۲۱7۹6 دارای 8۰۰۰۰۰ 

ریال جلال زبیری با شماره ملی ۲87۱۹۰838۹ دارای ۲۰۰۰۰۰ ریال 

وجیهه کامروا با شـــماره ملـــی ۱8۱5۲۹۲۰5۹ دارای ۹۰۰۰۰۰ ریال 

سیدصدرا امام با شماره ملی ۰45۱65۲86۱ دارای ۱۰۰۰۰۰ ریال .

سازمانثبتاسنادواملاککشور

ادارهثبتشرکتهاوموسساتغیرتجاریتهران)85۰۰۰5(

آگهی تغییرات شرکت سبز آذین پرداز شرکت با مسئولیت محدود به شماره 

ثبت 3577۲۱ و شناسه ملی ۱۰۱۰4۰6445۰ به استناد صورتجلسه 

مجمع عمومـــی فوق العاده مورخ ۱3۹8/۱۱/۲۹ تصمیمات ذیل اتخاذ 

شـــد: محســـن دهقانی تفتی با کدملـــی ۰۰6۹۱6۱585 با دریافت 

۹۹8۰۰۰۰۰ریال سهم الشرکه خود را به ۲۰۰۰۰۰ ریال کاهش داد. آقای 

محمد کابلو با کدملی 47۲۰7۲75۲۲ با دریافت 7۹8۲۰۰۰۰۰ریال 

سهم الشـــرکه خود را به ۱8۰۰۰۰۰ ریال کاهش داد. در نتیجه سرمایه 

شـــرکت از مبلغ ۹۰۰۰۰۰۰۰۰ ریال به مبلغ ۲۰۰۰۰۰۰ ریال کاهش 

یافت و ماده مربوطه در اساســـنامه به شرح مذکور اصلاح گردید. لیست 

بعد از کاهش به شرح فوق است .

سازمانثبتاسنادواملاککشور

ادارهثبتشرکتهاوموسساتغیرتجاریتهران)85۰۰۰2(

آگهی تغییرات شـــرکت مجتمع تولیدی صنعتی ســـرزمین نیلگون آریا 

سهامی خاص به شماره ثبت ۲۹۱553 و شناسه ملی ۱۰۱۰3۲۹4447 

به اســـتناد صورتجلســـه مجمع عمومی عادی بطـــور فوق العاده مورخ 

 ۱3۹6/۱۰/۲۰تصمیمات ذیل اتخاذ شـــد: حجت دنیادیده به کد ملی 

۱466۰7۲۹۹7 به سمت نایب رئیس هیات مدیره علی دنیا دیده به کد 

ملی ۱465۲86۰55به ســـمت رئیس هیات مدیره و مدیرعامل ابراهیم 

دنیادیده به کد ملی ۱46۱58۰۱45 به ســـمت عضو هیات مدیره برای 

مدت دو سال انتخاب گردیدند و کلیه اوراق و اسناد بهادار و تعهدآور شرکت 

ازقبیل چک، سفته، برات قراردادها و عقود اسلامی با امضای مدیرعامل 

به تنهایی همراه با مهر شرکت معتبر می باشد.

سازمانثبتاسنادواملاککشور

ادارهثبتشرکتهاوموسساتغیرتجاریتهران)85۰۰۰3(

آگهی تغییرات شرکت تراوش دشت سهامی خاص به شماره ثبت 4۲8۰65 

و شناسه ملی ۱۰3۲۰۰6۹483 به استناد صورتجلسه هیات مدیره مورخ 

 ۱3۹7/۰6/۱4تصمیمات ذیل اتخاذ شـــد: ســـمیه میرزایی به کدملی 

355۹756۲۹4 به ســـمت رئیس هیات مدیره و ناصر مرادی به کدملی 

۲۲۹4687787 به ســـمت نایب رئیس هیات مدیره و ابوالقاسم میرزایی 

بـــه کدملی 354۹65۹84۹ به ســـمت مدیرعامل و عضو هیات مدیره و 

آمنه میرزایی به کدملی 355۹77۱6۱7 به ســـمت عضو هیات مدیره و 

سیدجعفر جعفری به کدملی  53۲۰۰۱88۹4 به سمت عضو هیات مدیره 

انتخاب گردیدند. کلیه اســـناد و اوراق بهادار و تعهدآور شـــرکت ازقبیل 

چک و ســـفته و غیره با امضای مدیرعامل مســـتقیما همراه با مهر شرکت 

معتبر می باشد. 

سازمانثبتاسنادواملاککشور
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با توجه به آغاز مجدد رقابت های فوتبال باشگاهی در آلمان و 

احتمال از سرگیری رقابت های لالیگا و لیگ برتر انگلیس، طبق 

برنامه اعلام شده بسیاری از هواداران فوتبال منتظر بودند تا 

شاهد از سرگیری رقابت ها به صورت منظم در ایتالیا باشند. 

حتی در آلمان که اوضاع به نظر کاملًا تحت کنترل می آید باز 

هم مشکلاتی وجود دارد و فوتبال از جنس پساکرونا ماجراهای 

منحصربه فـــرد و خاص خودش را دارد، اما درهرحال این طور 

شروع شدن بهتر از ادامه تعطیلی خواهد بود.

طبیعی اســـت که در شـــرایط کنونی نه تنها دنیای فوتبال، 

بلکه تمام صنایع مهم در جهان و حتی ابعاد مختلف زندگی 

بشـــر در یک فرایند مملو از آزمون و خطا قرار دارد. این آزمون 

و خطا تا زمانی که با شـــفافیت همراه باشـــد منطقی به نظر 

می رسد و اذهان عمومی پذیرای آن خواهد بود، چراکه حتی 

ســـازمان بهداشت جهانی نیز از ابتدای شیوع ویروس کرونا 

بارهـــا نظریه های خود را تغییر داده و توصیه های خود را پس 

گرفته است، اما مواردی که پایه علمی داشته و اخلاقی بوده 

مورد قبول مردم واقع شده است. 

روزنامه ورزشی گازتا دلو اسپورت ایتالیا در مقدمه گزارش خود 

در این خصوص آورده اســـت: »به نظر می رســـد آشفتگی در 

تقویم فوتبال ایتالیا و تکذیب و انکار برخی برنامه ها از سوی 

فدراسیون فوتبال ایتالیا چندان پایه علمی ندارد و آنها تحت 

فشار حامیان مالی و شرکت های بیمه مجبور به تغییر برنامه های 

خود می شوند!«

اگر این ادعا صحت داشـــته باشد دیگر نمی توان آن را به پای 

مســـائل علمی و نگرانی بابت جان مردم گذاشـــت، فوتبال 

به عنوان یک پدیده جهانی می تواند جمعیت قابل توجهی در 

جهان را دوباره پای تلویزیون کشانده و البته با احیای صنعت 

خود تعداد زیادی از مردم را به داشتن شغل خود امیدوار کند. 

طبق ادعای گازتا دلو اسپورت ایتالیا، حداقل ۱۰ هزار خبرنگار 

ورزشی در این کشـــور به خاطر تعطیلی رقابت های ورزشی 

به خصوص فوتبال در آستانه از دست دادن شغل خود هستند.

حداقل دو هزار نیروی خدمات در اســـتادیوم های مختلف 

فوتبال ایتالیا بی صبرانه منتظر از سرگیری رقابت ها هستند تا 

به داشتن شغل خود امیدوار شوند. حداقل 5۰۰۰ نیروی فنی 

در بخش های گوناگون شغل خود را کاملا وابسته به احیای 

دوباره صنعت فوتبال می دانند، اما گویا این موارد چندان برای 

حامیان مالی و شرکت های بیمه اهمیت ندارد و آنها می خواهند 

کار خودشان را انجام دهند. پس از شیوع کرونا و همه گیری 

جهانی آن، بسیاری از حامیان مالی بابت عدم پخش تبلیغات 

در فوتبال به شدت متضرر شدند اما موفق شدند ضرر خود را 

از طریق شرکت های بیمه جبران کنند؛ شرکت های بیمه زمان 

جبران خسارت آنها به فکر تعریف یک بیمه جدید افتادند. در 

کشـــور ایتالیا حداقل 4۰۰ مورد بیمه ناشی از لغو قرارداد در 

بحران کرونا منعقد شده و اگر فوتبال از سر گرفته شود بسیاری 

از این مشتریان قرارداد خود را با شرکت های بیمه لغو خواهند 

کرد و به بازگشت به دوران عادی امیدوار خواهند شد.

فوتبال باشگاهی ایتالیا طبق برنامه کلید نخواهد خورد و گفته 

می شود نخست وزیر ایتالیا با برنامه ارائه شده از سوی فدراسیون 

فوتبال ایتالیا، مخالف اســـت. پیشـــنهاد سری آ به دولت راه 

به جایی نبرد و همان طورکه این سازمان پیش بینی کرده بود باید 

منتظر ماند. درهرصورت همه چیز بستگی به کووید-۱۹ دارد. 

ایتالیا کم کم شرایطش بهتر خواهد شد، اما کسی نمی خواهد 

ریسک کند. هنوز تاریخ رسمی برای بازگشت اعلام نشده است 

و باید منتظر ماند تا زمان مشخصی تعیین شود.

البته در این میان سوال جدی این است که دلیل این تعلیق، 

نگرانی از ویروس و جان مردم است یا فشار برخی رسانه های 

وابسته به دولت ایتالیا و مافیای حامیان مالی؟ دولت ایتالیا 

اعلام کرده اســـت برگزاری مجدد مسابقات منوط به کاهش 

شیب بیماری کووید-۱۹ در این کشور است.

فدراسیون فوتبال ایتالیا اعلام کرده است که تمام مسابقات 

فوتبال در این کشور ازجمله سری آ تا ۱4 ژوئن به حالت تعلیق 

باقی خواهند ماند. تمرین تیمی برای باشگاه های سری آ امروز 

از سر گرفته شده بود و باشگاه ها امیدوار بودند دوباره از تاریخ 

۱3 ژوئن که پیشتر اعلام شده بود بازی های خود را از سر گیرند. 

با این حال، فدراسیون فوتبال ایتالیا در بیانیه ای اعلام کرده 

است که با حکم امضا شده توسط نخست وزیر جوزپه کونته، 

کلیه برنامه های ورزشـــی و مسابقات تا یک روز بعد به حالت 

تعلیق درمی آید. این بدان معناست که برنامه جدیدی برای 

ادامه فصل ارائه می شـــود و برنامه قبلی منتفی شده است. 

پس سری آ در سریع ترین زمان ممکن تا ۱5 ژوئن از سر گرفته 

می شود. درهرحال کرونا همچنان دست بردار فوتبال ایتالیا 

نیست و البته نمی توان همه تقصیرها را بر گردن مافیای حامی 

مالی فوتبال انداخت.

شرایطی که با آزمون و خطا گره خورده برای مقامات فدراسیون 

فوتبال ایتالیا به یک امتحان جدی تبدیل شده و حالا سازمان 

جهانی فوتبال فیفا باید به زیرشـــاخه های خود در این راستا 

امتیاز بدهد. طبق پیش بینی ها فدراسیون فوتبال آلمان در این 

خصوص در صدر جدول قرار می گیرد؟ کدام کشور می تواند 

بهترین مدیریت را در پروژه احیای دوباره فوتبال به ثبت برساند؟ 

به هرحال مشکلات دولت ها یکسان نبوده و بلایی که کرونا بر 

سر ایتالیا آورده با نوع مشابه آن در آلمان هرگز قابل مقایسه 

نیست و درهرحال در چنین شرایطی می توان نتیجه گرفت 

که فوتبال فقط یک ورزش نیســـت و به موارد متعددی حتی 

اقتصاد و سیاست گره خورده است. باشگاه یوونتوس در این 

میان بیش از سایر باشگاه ها زیر ذره بین بوده و شاید بیشترین 

حجم از شکایات و پیگیری ها را به نام خودش به ثبت رسانده 

اســـت، این باشگاه مدعی است اگر نتواند در دو هفته آینده 

به شرایط عادی بازگردد، حداقل نیمی از کارکنان بخش اداری 

و فنی خود را اخراج خواهد کرد؛ دیگر توان فراهم آوردن هزینه 

و بودجه لازم برای مدیریت این شرایط را ندارد، وقتی یوونتوس 

چنین ادعایی دارد تکلیف باشگاه های کوچک تر ایتالیا و البته 

باشگاه های دسته دوم و سوم نیز روشن است.

باید منتظر ماند و شـــروع دوباره فوتبال ایتالیا را تماشا کرد، 

شـــروعی که البته برای تداوم آن هیچ تضمینی وجود ندارد و 

این شرایط البته مختص فوتبال ایتالیا نیست و فدراسیون های 

فوتبال در کشـــورهای مختلف در این مورد هشدار داده اند و 

این احتمال وجود دارد که پس از دو یا سه هفته از آغاز مجدد 

رقابت های فوتبال، بار دیگر شـــاهد تعطیلی این مسابقات 

باشـــیم، مگر آنکه این بخـــش از مدیریت فوتبال، در مرحله 

کنترل بیماری باقی بماند و برای دولت ها دردسرساز نباشد.

مافیای فوتبال هم همیشـــه هســـت و گویـــا هرگز از بین 

نخواهد رفت، کسانی که حتی برای بهانه ویروسی فوتبال 

هم تصمیم می گیرند و مبالغ نجومی را بین خود و مدیران 

جهانی جابه جا می کنند.

بابک سرانی آذر
 مترجم

برنامهاحیایفوتبالایتالیابهبنبستخورد

مشکل کالچو، ویروس است یا مافیا ؟


